

GFRK styrelsemöte 2023-09-28 (reviderad)



Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Pontus Larsson (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Helen Flood, Therese Wallinder, Kristin Nilsson, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC)

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Linda Edel

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Linda Edel.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkännes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2023-08-17 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Rosalie och Lovisa hjälper US att arbeta mot ett gemensamt mål där alla i US deltar och är aktiva.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

- Det är några hästar som fortfarande inte kan vara med i verksamheten: Celeste har varit halt sen i augusti. Hon fick besök av veterinär igen i måndags men hennes ben ser inte bra ut. Stella är fortfarande halt, en stötvågsbehandling har satts in. Emilia letar efter en lösdrift där hon skulle kunna gå under tiden. Aleks har vilat en vecka, har möjligen en hovböld.
- Ridskolan ska låna en häst fram till sommaren som heter Folke.
- Vi ser effekter av det kärvare ekonomiska läget i form av minskat intresse för delfodervärd och lite mer avhopp från ridskolan än vanligt.
- Vi behöver ändå troligen höja lektionspriset inför 2024 pga. prisökning av el och övriga höjda omkostnader.
- Emilia och Lilian var på en givande ekonomikonferens och träffade många andra ridklubbar.

6. Anläggning

- Ridsportförbundet har varit på besökskontroll och tittat på vad som skulle behöva justeras för Säker certifiering. Vi fick kommentarer kring att vi saknade invändig sarg framför porten i den nedre delen av ridhuset samt att vi skulle behöva sätta igen mellan sargen och ytterväggen.
- En elektriker var förbi i onsdags (27/9) och kollade på belysningen till hagarna. Han ska återkomma med en offert på det. Han ska även lämna en offert på belysningen i ridhuset utifrån förutsättningen att bara byta lysrören i befintliga armaturer.

- Föreningen har i dagsläget 3 elabonnemang, vi ska se över möjligheten att slå ihop dem till 2 för att inte betala för fler än nödvändigt.
- Bytet av lamporna i stallet verkar ha minskat elförbrukningen ganska mycket, det är glädjande.
- Vi ska även se över vad det skulle innebära att montera solceller på taket. Vi väntar på offert.
- Gödselstacken ska tömmas och i samband med det ska det fyllas upp med betongkross upp till vägen, det är för lerigt så det går inte att komma upp med skottkärror.
- Emilia har även beställt asfaltkross som t ex kan användas till att fylla i hål på parkeringen.

7. Ekonomi

- Mariana har försökt få tag på revisorn, vi har fortfarande inte fått någon räkning sen årsbokslutet. Mariana åker dit nästa vecka och försöker få det fixat.
- Vattenföreningen har fått en faktura på 82 000 från Gästrike Vatten för ett vattenläckage i somras. Mariana har pratat med Gävle Kommun som vill att Gavlefastigheter ska ta kostnaden. Vi har fått dispens på fakturan en månad till i väntan på vem som ska betala.
- Ekonomin för januari till augusti ser bättre ut än budgeterat. Vi har några stora kostnader kvar i år.
- Eftersom vi äger vår anläggning behöver vi ha en del pengar i kassan för oförutsedda utgifter, det skiljer oss från de övriga ridanläggningarna i närområdet.
- Nyckeltalen för 2023 har fallit lite jämfört med 2022. Vi har lite för lite personal och lite för få hästar.
- Alla fakturor och bidrag för renoveringarna har kommit.

8. Inackordering

- Det är 2 till uppstallade på väg in, då blir det totalt 19 st. Vi ser helst att det ökar med 3 till 5 ytterligare.

9. Sponsring

- Inget nytt

10. Styrelsen

- Lilian och Pontus var i väg på en ordförandeträff med temat inkludering. Där fick man dela erfarenheter med andra föreningar. Om vi åker en till gång så hade det varit intressant om alla hade förberett med lite exempel på vad de gjort i föreningen, vad de har för utmaningar och vad de har fixat osv.
- Kommunens fritidsnämnd var inbjuden på besök för att se vår anläggning och fick en lista med vad vi behöver göra och vad det kommer kosta, så att vi vid framtida samtal har något att utgå ifrån.
- Vi har även haft besök av Åsa Wiklund Lång, kommunstyrelsens ordförande, och ridsportförbundet för att titta på vår anläggning.
- Vi bör börja med verksamhetsplanen för 2024 i tid. Den 14/10 är en planeringsdag inbokad då både styrelse och anställda kommer att medverka.
- I november ska vi dela ut det som ska förberedas inför årsmötet så att arbetsbördan inte blir för stor för någon enskild person.

11. Tävling

- I helgen (30/9) är det KM i hoppning.
- Tävlingen som var tänkt att hållas helgen efter det (7/10) ställs troligen in. Det är bara 10 anmälda så det är inte ekonomiskt lönsamt att ha tävlingen.
- Vi har sökt att få hålla 2 tävlingar under nästa år, en hoppning och en storhästdressyr.

12. Cafeteria

- Nuvarande status är att det hålls öppet ungefär 2-3 gånger i veckan.
- Vi behöver sätta en timer på kaffebryggaren för man har glömt att stänga av den några gånger.
- Vi sätter en 12-årsgräns för att stå själv i cafeterian.
- Vi bör ha halva priset upp på inköpskostnaden när vi prissätter varorna.

13. Personal

- Rosalie börjar komma in i jobbet. Vissa av hennes arbetsuppgifter ligger fortfarande kvar på Emilia som har ganska mycket att göra, speciellt med alla veterinärbesök.

14. Övrigt

Inget övrigt.

15. Medlemsinformation

- Vi blev kontrollerade inför den här omgångens LOK-bidrag. Klubben har ca 370 medlemmar.
- Ida har nyss gjort ett nyhetsbrev, det kan läsas i stallet och på Instagram och Facebook.

16. Nästa möte

Nästa möte hålls 26/10.

17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.